
Zápis z 32. pracovného zasadnutia Komisie pre správu národnej domény (ďalej len 

„Komisia“) zo dňa 19. novembra 2022 

 

Spôsob zasadnutia: online  

Prítomní:  

- Anton Jelenčiak (predseda Komisie)  

- Ivan Liška (podpredseda Komisie) 

- Ben Crawford (ccTLD manažér) 

- Peter Bíro (ccTLD manažér) 

- Ján Gallo (poskytovatelia internetových služieb), 

- Milan Csaplar (používatelia internetu) 

- Ondrej Jombik (registrátori domén) 

 

Prizvaní 

- Lenka Žuborová (MIRRI SR) 

- Darius Hatok (SK-NIC) 

 

Program: 

 

1. Zvýšenie ročného poplatku za doménu .sk 
 

Priebeh zasadnutia: 

Zasadnutie Komisie otvoril I. Liška, ktorý oboznámil prítomných s programom zasadnutia. A. Jelenčiak 

následne poďakoval za pozvanie na prezentáciu malých projektov, ktorú organizovalo SK NIC a ocenil 

ich prácu.  

P. Bíro uviedol, že bolo dobré, že sa toto podujatie udialo a privítal, že sa ho zúčastnili aj členovia 

Komisie. Aktuálne sú plánované aj ďalšie výzvy, ktoré by mali byť spustené v krátkom čase. Následne 

uviedol, že po diskusia s registrátormi a inými stakeholdermi sťahujú návrh na zvýšenie registračných 

poplatkov za doménu.  SK NIC bude aj naďalej sledovať vývoj v SR a v okolitých krajinách a uvidia, ako 

sa situácia vyvinie v budúcom roku. Vyjadril sklamanie z toho, že sa medzitým objavila snaha 

o negatívnu mediálnu prezentáciu uvedeného zámeru. Návrh na zvýšenie ceny sťahujú a Komisia teda 

nemá dôvod na ďalšiu diskusiu. 

I. Liška uviedol, že hlasovať sa nebude, lebo návrh bol stiahnutý. 

O. Jombíka taktiež vyjadril svoje prekvapenie nad negatívnou reklamou k možnému zvyšovaniu cien 

domén. Navrhol, aby sa o návrhu na zvyšovanie cien hlasovalo. P. Bíro a I. Liška uviedli, že keďže návrh 

bol stiahnutý, nie je o čom hlasovať.  



Keďže už neboli žiadne ďalšie otázky ani vstupy do diskusie, I. Liška ukončil zasadnutie Komisie s tým, 

že návrh na zvýšenie poplatku za registráciu domén o 30% bol stiahnutý predkladateľom.  

 

Zapísala: Mgr. Lenka Žuborová, M.A. 

V Bratislave, 19.10.2022 


